

佛光山西來寺佛光會八關齋戒報名表

Date: 3/28~29/2015

中文姓名		英文姓名	
出生日期	月 日 年 / /	年齡	性別 <input type="checkbox"/> 男 <input type="checkbox"/> 女
地 址			
電 話	(H) () (O) ()	(Cell) ()	E-mail :
佛門經驗	<input type="checkbox"/> 皈依 <input type="checkbox"/> 五戒 <input type="checkbox"/> 菩薩戒 <input type="checkbox"/> 都無		
皈依法名：	皈依師長：	皈依地點：	
學 歷	<input type="checkbox"/> 研究生 <input type="checkbox"/> 高中 <input type="checkbox"/> 大專 <input type="checkbox"/> 其他	現 職	語 言 <input type="checkbox"/> 中文 <input type="checkbox"/> 粵語
佛光會分會	_____ 分會 <input type="checkbox"/> 會員 <input type="checkbox"/> 幹部 職稱：	身 高	體 重
請說明身體狀況 (定期服用藥物、特殊飲食要求等)：		曾參加次數： 次	

※請自備睡袋

注意事項：

- 一、此八關齋戒限於16-65歲的佛光會員。行動不便無法跟隨大眾作息者不受理報名。 <http://goo.gl/V3OQHd>
- 二、報到時間 **8:00 am**，地點：香雲堂
- 三、報名費\$20。因故無法來者，恕不退費。 **報名截止日期：03/22/2015**
- 四、參加者不得遲到或早退，有事須先請假。
- 五、戒會期間須隨眾生活，不要求特別對待；生活一切依板聲作息，**全面禁用手机，不准使用私人鬧鐘、手電筒。**
- 六、已受戒者請自行攜帶海青、縵衣，內著素色上衣及深色長褲；未受戒者，請自行請購海青或向常住借用修道服。
- 七、請攜帶環保杯。
- 八、請著白襪、羅漢鞋、運動鞋或低跟鞋；請攜帶個人藥品。
- 九、報到當日車輛停放在 house 21、22 寮區，男眾把行李放在 house 22，女眾把行李先留在車上，帶海清縵衣到香雲堂報到。

Fo Guang Shan Hsi Lai Temple BLIA Eight Precepts Retreat Registration Form

Date: 3/28~29/2015

Last Name		First Name	
DOB	MM / DD / YY	Age	Gender <input type="checkbox"/> M <input type="checkbox"/> F
Address			
Phone	(H) () (O) ()	(Cell) ()	E-mail :
Experience in Buddhism	<input type="checkbox"/> Take Refuge <input type="checkbox"/> Five Precepts <input type="checkbox"/> Bodhisattva Precepts <input type="checkbox"/> N/A		
Dharma Name :	Spiritual Teacher :	Temple that you go to :	
Education	<input type="checkbox"/> Graduate <input type="checkbox"/> High School <input type="checkbox"/> College <input type="checkbox"/> Other	Occupation	
Sub-Chapter	_____ Chapter <input type="checkbox"/> Member <input type="checkbox"/> Executive	Height	Weight
Health Conditions(medicine/ food allergies) :		How many times have you participated?	

※Please bring your OWN Sleeping Bag

Remark :

1. For age 16 – 65 years old BLIA member To Register: <http://goo.gl/V3OQHd>
2. Check-in Mar 28 **8 : 00 am** Venue: Meeting Room
3. Registration fee \$20 ◦ No refund will be made if you are absent. **Registration Deadline : 03/22/2015**
4. Participant should be punctual and is expected to participate the whole retreat. Please let us know beforehand if you can't come.
5. Participant should respect all the arrangements made by Hsi Lai Temple and to willingly do your best to comply with any requirements expected of your as a retreat participant. Cell phone and electronics are not allowed. Please don't bring an alarm clock and flashlight.
6. For participant who have taken precepts, please bring your brown and black robe. Inside the robe, please wear light colour shirt and dark colour pant. For participant who have not taken the precepts, please buy a black robe or borrow a cultivation robe from the temple.
7. **Please remember to bring your water bottle and sleeping bag**
8. Please wear white sock, arhat shoes or flat heel shoes. Please bring your medication if you need it.
9. Please park at the lot next to house 21, 22. For gentlemen, please put your luggage inside house 22. For ladies, just leave your luggage inside your car. Then, bring your robes and check in at the Meeting Room.